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Prečo ste si vybrali SZŠ?
Keď som raz, bolo to naozaj veľ-
mi dávno,  išla s mojou mamkou 
k lekárovi, tak som si všimla, ako 
sa sestričky  starali o pacientov. 
Veľmi sa mi to zapáčilo a roz-
hodla som sa, že aj ja raz budem  
zdravotná sestrička. Vedela som, 
že dostať sa na strednú zdravot-
nícku školu je veľmi ťažké, vtedy 
sa nás hlásilo asi  300 a prijali 70. 
Jedna trieda boli zdravotné ses-
try a druhá trieda boli detské ses-
try.

Aký ste boli kolektív? 
V triede nás bolo  35 dievčat a 
chlapcov sme žiadnych nemali. 
Boli sme skvelý kolektív,  takmer 
všetky sme boli  z dediny. Mali 
sme aj prospechové štipendium.

Ako si spomínate na profesorky?
 Učiteľky boli veľmi náročné. 
Spomínam si na našu sloven-

činárku, ktorá bola náročná, ale 
veľmi dobre sa pri nej maturova-
lo. Písomky dávala dovtedy, po-
kiaľ nemala celá trieda jednotky.   

Aký predmet ste mali najradšej 
a z akých predmetov ste matu-
rovali?
Najradšej som mala telesnú vý-
chovu. Maturovala som zo slo-
venského jazyka, ruského jazyka, 
z interného a chirurgického od-
delenia,  ošetrovateľských  tech-
ník  a ešte z praxe.
Na prax sme chodili od 2.ročníka 
do Spišskej Soboty a v 4.ročníku 
sme už chodili do nemocnice v 
Poprade.

Kam smerovali Vaše kroky po 
maturite?
 Keďže v Poprade bola nová ne-
mocnica, potrebovali  tam zdra-
votné sestry,  takže  som tam za-
čala pracovať. Najprv som však 
pracovala na internom oddele-
ní v Kežmarku,  ale potom nás 
mladé sestričky premiestnili do 
Popradu,  keďže kežmarská ne-
mocnica patrila pod Poprad. Tam 
som robila 2 roky na kožnom od-
delení.
Potom som sa vydala,  o rok som 
išla na materskú a po materskej 
som nastúpila už na chirurgiu v 
Poprade. Momentálne pracujem 
na gynekologicko-pôrodníckom 
oddelení v Kežmarku.

Svojmu povolaniu ste zostali 
verná celý život. Je niektoré z 
Vašich detí tiež zdravotníkom? 
Mám 12 detí,  5 dievčat a z nich 
sú 4 zdravotníčky. Najstaršia ro-

Naša zdravotka v spomienkach ...
Volám sa Veronika Majerčáková (za slobodna Neupauerová).  Štúdium na Strednej 
zdravotníckej škole v Poprade som začala v roku 1971 a skončila som 1974. To bolo 
ešte na starej škole, bola to jednoposchodová budova, boli tam vykurovacie kachle.  
Niekedy  nám bola zima, ale aj tak veľmi rada spomínam na tie roky v škole.  Bola som 
veľmi rada, keď sa moja vnučka rozhodla pre túto školu. Dnes je z nej hrdá prváčka.

 ... keď nastúpia do prá-
ce, tak aby svoju prácu 

vykonávali s láskou.


